

GARIS PANDUAN PEMANTAPAN AKTIVITI PENYELIDIKAN BERDASARKAN MYRA

Kriteria MyRA	KPI	Keterangan Panduan
<p>Awards/stewardship conferred by national and international learned and professional bodies towards research excellence</p>	<p>a. Total number of awards/recognitions/stewardships conferred by international/national academic and professional bodies for research excellence</p>	<p>Contoh:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Penyelidikan • Tokoh (Cth: Merdeka Awards) • Fellowship (Cth: Fullbright Fellowship) • Kreativiti (Cth: Royal Insitiute of British Architect Awards, Piala Seri Endon, Tokoh Kraf Negara, Anugerah Persatuan Arkitek Malaysia) • Stewardships- perlantikan sebagai Pengerusi Jawatankuasa atau Task Force di peringkat kebangsaan & antarabangsa • Editor-In-Chief bagi jurnal yang tersenarai dalam JCR sahaja • Ahli Lembaga Editor (Editorial Board Member) untuk jurnal berprestij (10% teratas dalam bidang yang tersenarai dalam JCR) • Anugerah dalam Pameran Penyelidikan(Pingat EMAS/Pingat Khas): <ul style="list-style-type: none"> • Persidangan dan Ekspo Ciptaan Institusi Pengajian Tinggi Antarabangsa (PECIPTA) • Korea Seoul International Invention Fair (SIIF) • British Invention Show (BIS) • Amerika Syarikat – Pittsburgh Remodeling Expo,Invention and New Product Exposition (INPEX) • Germany International Trade Fair Ideas – Inventions • New Products (IENA), Nuremburg • Malaysia Technology Expo (MTE) • International Invention, Innovation and Technology Exhibition (ITEX) • BioMalaysia & Asia Pacific Bioeconomy • Yang TIDAK diambil kira: <ul style="list-style-type: none"> • Best Paper Award

Kriteria MyRA	KPI	Keterangan Panduan
		<ul style="list-style-type: none"> • Best Poster Award • Journal Reviewer Award • Best Reviewer Award • Top Cited Researcher <p>Pembuktian: Anugerah: Sijil Stewardship/Pengiktirafan/Fellowship: Surat Lantikan</p>
Publications corresponding author or main author	1) Journals/Conference Proceeding	Daftar maklumat pengarang luar UKM (IPT dalam & luar negara/rakan industri) dalam sistem e-Rep
	2) Industrial Collaborations	Nyatakan nama rakan dari industri sebagai co-author atau beri penghargaan kepada rakan industri yang terlibat di dalam Penghargaan
	3) Research Book	<ul style="list-style-type: none"> • Tajuk buku perlu ada elemen penyelidikan dan tidak menggambarkan buku teks. Cth: Analisa..., Penerokaan..., • Bilangan bab dan muka surat: 4 bab • Kajian kes tidak diterima
Product patenting		Pecahkan hasil produk penyelidikan kepada beberapa bahagian untuk dipatenkan
Other IPRs (other than patents, commercialized products, technology know-how and books declared in Section C)	Total number of other IPRs (copyrights / trademarks / industrial design etc) obtained	<ul style="list-style-type: none"> • Pecahkan kepada beberapa copyright untuk 1 Apps (jika boleh) • Kenalpasti Projek Tahun Akhir yang berpotensi untuk menghasilkan copyright • Daftar sebagai Projek Tanpa Biaya di SMPU jika tiada geran.
Gross income from organising conferences, seminars and knowledge-sharing programmes in the field of expertise in the field of expertise.		<ul style="list-style-type: none"> • Kertas kerja perlu mengandungi objektif yang menyokong penyelidikan • Kewangan wajib disalurkan ke dalam akaun UKM
Gross income from product commercialization/technology know how licensing		<p>Termasuk hak penerbitan buku (book publishing rights), karya seni dan royalti hasil projek penyelidikan yang disalurkan ke akaun Universiti atau anak syarikat.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Buku-buku yang diterbitkan dan dijual di bawah Penerbit UKM

Kriteria MyRA	KPI	Keterangan Panduan
Gifts (money, equipments, research materials, etc.) worth \geq RM 3,000.00 each		<p>Jumlah nilai pemberian hadiah/derma yang bernilai RM 3,000.00 dan ke atas pada tahun berkenaan dan bukannya kumulatif untuk tujuan penyelidikan.</p> <p>Nota Umum: Hadiah/Derma yang diberikan secara pembayaran terus kepada penyelidik hanya diterima pakai jika bagi tujuan penyelidikan dan terdapat bukti penerimaan dana atau transaksi kewangan seperti resit, penyata kewangan atau bukti Elektronik Fund Transfer (EFT). Cth:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Jika ada jemputan sebagai penceramah dan dibayar terus dari segi penginapan, perjalanan boleh kemukakan surat atau transaksi kewangan • Pembiayaan kemudahan perkhidmatan, perisian, ruang, peralatan penyelidikan • Penajaan yang tidak melalui akaun UKM perlu dinyatakan dalam surat sebagai hadiah
Participation in International/National Inter-Institution research related activities under MoA	<p>a. Total number of MoAs signed and stamped</p> <p>b. No. of staff involved in joint research projects under MoA</p>	<ul style="list-style-type: none"> • MoA perlu berada dalam tempoh yang sah dan mempunyai bukti aktiviti yang dilaksanakan pada tahun yang dinilai. • Aktiviti penyelidikan dinyatakan dengan jelas dalam MoA • Nama penyelidik yang terlibat perlu dinyatakan dalam Appendix
Membership in International/National academic/professional bodies/associations/NGOs	a. Total number of staff appointed as chairman/committee members in international learned and professional bodies/associations/NGOs	Surat lantikan sebagai Pengerusi/AJK Badan Akademik/Profesional/Persatuan/Badan Bukan Kerajaan di peringkat Antarabangsa/Kebangsaan
Knowledge / Technology Diffusion Projects/ Assimilation (Sosial Innovation)	a. (i) Total number of new community related projects	<p>Komuniti yang dimaksudkan termasuk:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Masyarakat yang menggunakan program menggerakkan sumber dan kepakaran dengan Universiti • Masyarakat yang bekerjasama dengan agensi-agensi lain dan Universiti dalam pelaksanaan program

Kriteria MyRA	KPI	Keterangan Panduan
		<ul style="list-style-type: none"> Pembiayaan program adalah secara bersama di antara Universiti/Sektor Awam/Sektor Swasta Program komuniti menunjukkan perubahan positif dari segi pengetahuan/kemahiran/tingkah laku atau aspirasi Contoh komuniti: Sekolah, Rukun Tetangga, Penduduk di Perkampungan <p>Pembuktian: Kertas kerja perlu ada objektif yang menyokong bidang penyelidikan.</p>
	a. (ii) Total number of rolling community related projects	Bilangan komuniti yang menerima projek pemindahan ilmu dan teknologi yang berterusan
	b. Total number of communities receiving/benefiting from the knowledge/technology diffusion projects	Borang maklum balas peserta program.
Joint Research Projects between RUs	Number of collaborative projects with a minimum of 4 RUs in each project	<ul style="list-style-type: none"> Contoh: LRGS Perlu ada MoA untuk pembahagian kewangan projek penyelidikan Bukti penyaluran kewangan ke dalam akaun UKM